

中国社会科学引文索引 (CSSCI) 来源期刊

人大复印报刊资料重要转载来源期刊

华东地区优秀期刊

RCCSE 中国核心学术期刊

GUO JI ZHAN WANG

國際展望

國際展望

2018年5/6月第3期 总第54期 ISSN1006-1568 | CN31-1041/D

中国的改革开放与有利国际环境的积极营造

陶文钊

新时代中国特色大国外交

冯维江

全球发展治理转型与中国的战略选择

黄超

上海合作组织自贸区建设及其经济效应分析

胡贝贝 吴笛 李新



上海國際問題研究院

SHANGHAI INSTITUTES FOR INTERNATIONAL STUDIES

2018.03

万方数据

二〇一八年第三期

國際展望

GLOBAL REVIEW

(双月刊)2018年5/6月 第3期 总第54期

2018年5月15日出版

目 次

- 1 中国的改革开放与有利国际环境的积极营造 陶文钊
- 13 新时代中国特色大国外交 冯维江
——科学内涵、战略布局与实践要求
- 29 全球发展治理转型与中国的战略选择 黄 超
- 50 上海合作组织自贸区建设及其经济效应分析 胡贝贝 吴 笛
李 新
- 70 “双重闭环现象”与中亚跨境水资源的治理路径 陈佳骏 李立凡
——兼论上海合作组织的参与
- 89 中国水资源与周边“水外交” 肖 阳
——基于国际政治资源的视角
- 111 冷战结束后欧洲安全秩序建构中的北约角色 曾晨宇 许海云
- 133 美国智库对香港问题的认知及其影响 张 建
- 151 英文摘要

封三 本刊2018年第5、6期和2019年第1期征稿启事，本刊声明

國際展望

GLOBAL REVIEW

Vol. 10 No. 3 May/June 2018

Published on May 15, 2018

Contents

- 1 China's Reform and Opening-up and Creation of a Favorable International Environment
TAO Wenzhao
- 13 On Major Country Diplomacy with Chinese Characteristics in a New Era: Vision, Planning, and Practice
FENG Weijiang
- 29 Transformation of Global Development Governance and Chinese Strategic Choices
HUANG Chao
- 50 On the Feasibility and Economical Effect of a Free Trade Area for the Shanghai Cooperation Organization
HU Beibei, WU Di, and LI Xin
- 70 "Double Closed-loop Phenomenon" and the Governance Path for Transboundary Rivers in Central Asia: the Role of Shanghai Cooperation Organization
CHEN Jiajun and LI Lifan
- 89 China's Soft International Political Resources and Neighborhood Water Diplomacy
XIAO Yang
- 111 NATO in the Post-Cold War European Security Order
ZENG Chenyu and XU Haiyun
- 133 The Involvement of U.S. Think Tanks in Hong Kong Affairs: Perceptions and Implications
ZHANG Jian
- 151 Abstracts

Inside Back Cover: Call for Papers and Subscription Information.